

Tampereen yliopisto

Reettorit ry

Hallituksen kokous 13/2025

Aika: 11.08.2025 klo 17.00

Paikka: Pääatalo B05 Kahveri kokoushuone ja [Zoom](#)



Esityslista

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	3
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	3
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	3
7. Talous	4
8. Uusien jäsenten hyväksyminen	4
9. Rehti-lehti	4
9.1. Toimittajahaku	5
10. Vuosijuhlat	5
11. Tapahtumat	5
12. Edunvalvonta	6
13. Kulttuuri	6
14. Ulkosuhteet	7
14.1. Työelämätoiminta	7
15. Tuutorointi	7
15.1. Fuksipassin kartonkeihin budjetointi	8
16. Viestintä	8
17. KV-asiat	8
18. META	9
19. Kokouksen päättäminen	9

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.18

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Lilja Paakkanen

Sihteeriksi valitaan Ronja Ruohoniemi

Läsnäolijat:

Hallituksen jäsenet:

Lilja Paakkanen	puheenjohtaja
Neme Karjalainen	
Iida Päärnä	
Ronja Ruohoniemi	sihteeri, Zoomissa
Venla Varjonen	Zoomissa
Säde Lappalainen	Zoomissa
Emma Salli	Zoomissa
Aku Keskipalosaari	Zoomissa
Heljä Halonen	Zoomissa
Elsa Mäkeläinen	Zoomissa
Emma Tihinen	Zoomissa, paikalla kohdassa 7

Muut:

Sanni Savinainen	
Elisa Erkkilä	Zoomissa
Hilda Suutarinen	Zoomissa
Ella Pursimo	Zoomissa

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Esityksen mukaan.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Ei hyväksyttäviä pöytäkirjoja.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

5.8. Päätoimittajat kokousti keskenään syksyn Rehtistä.

5.8. Tapsat kokousti keskenään syksyn tapahtumista.

Päätös: Merkitään tiedoksi.

7. Talous

Tilillä nyt: 18 705,82 €

Käteiskassassa nyt: 757,40 €

Esitys: Keskustellaan talousasioista talousvastaavan johdolla.

Keskustelu: Talousvastaava suunnittelee tallettavansa osan käteiskassasta osa tilille.

Talousvastaava laittaa vuosijäsenille viestiä jäsenyyden jatkamisesta.

Päätös: Esityksen mukaan.

8. Uusien jäsenten hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään uudet jäsenet.

Keskustelu: Ei hyväksyttäviä jäseniä.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Ajankohtaisena vain toimittajahaku.

Päätös: Esityksen mukaan.

9.1. Toimittajahaku

Esitys: Keskustellaan syksyn toimittajahausta ja päätetään haulle ajankohta.

Keskustelu: Mahdollisimman ajoissa, mahdollisuuksien mukaan hallitusesittelyn yhteydessä.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Vuosijuhlat

Esitys: Keskustellaan vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla vuosijuhliin liittyvistä asioista.

Keskustelu: Vuosijuhlatoimihenkilöt eivät ole paikalla kokouksessa.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Toasthaku auki mahdollisimman aikaisin. Järjestetään toastkoulutus, jota varten tarvittaisiin joku toastina toiminut hallituslainen kouluttamaan uusia toasteija. Tapahtumatiimin haku auki sitten, kun fuksit ovat orientoituneet ja asettuneet taloksi. Fuksisitsien tema päätetty. Hulluja bileitä luvassa.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Edunvalvonta

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista edunvalvontaan liittyvistä asioista edunvalvontavastaavan johdolla.

Keskustelu: Yhdenvertaisuussuunnitelma toivottavasti syyskokoukseen mennessä valmis. Neme tekee viestinnän jatkavien opiskelijoiden infosta yhteenvedon jäsenistölle.

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Kulttuuri

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista kulttuuriasioista kulttuurivastaavan johdolla.

Keskustelu: Retokodin avainasia mahdollisesti etenee. Älyavainboksen hankinta pohdinnassa muiden tilan järjestöjen kanssa. Boksiin olisi mahdollista saada useampia koodeja, jotka menisivät ainejärjestön, vuosikurssien ja tiimien tms. mukaan. Avainbokseille asetettaisiin säännöt, esimerkiksi sallitut käyttöajat, ja sen toimivuutta voitaisiin testata ensin. Lukko tarvittaisiin myös retokodin kaappiin. Ruskaretken ajankohta päätetään mahdollisimman pian.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Ulkosuhteet

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista ulkosuhdeasioista ulkosuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Ullilla menee kivasti, mentorointiohjelman kanssa kaikki ok. Sponsoreita etsitään ja yritys, jolta haalarit tilataan on pohdinnassa myös. Alumnitoiminta alumnitoimareiden kanssa starttailee.

Päätös: Esityksen mukaan.

14.1. Työelämätoiminta

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista työelämätoimintaan liittyvistä asioista työelämätoimihenkilön johdolla.

Keskustelu: Työelämätoimihenkilö ei ole paikalla.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Orientaatioviikko lähestyy! Fuksien yhteystietoja odotellaan yhä, mutta niiden pitäisi saapua Venlan sähköpostiin viimeistään muutaman päivän päästä. Tuutorit kokoustavat myöhemmin tänään. Hallituksen esittäytyminen on ollut aikaisemmin haalarisovituksen yhteydessä. Esittelyn ajankohta voidaan päättää, kunhan yritys, jolta haalarit tilataan on lyöty lukkoon. Reettoreiden osallistuminen VIMOn pihapelipäivä vähän vaakalaudalla.

Päätös: Esityksen mukaan.

15.1. Fuksipassin kartonkeihin budjetointi

Esitys: Fuksipassin kansia varten tarvittaisiin kartonkia. Ehdotetaan 10€ budjettia.

Keskustelu: Passit pitäisi päästä askartelemaan orientaatioviikolle. Passeja tulostettu tasan 30, haluttaisiin tulostaa niitä muutama lisää varmuuden vuoksi. Lisäksi kanteen tarvitaan kartonkia. Budjetoidaan siis 10 € fuksipasseja varten.

Päätös: Budjetoidaan 10 € fuksipasseihin.

16. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista viestintävastaavan johdolla.

Keskustelu: Viestintä elää hiljaiseloa vielä hetken. Heinäkuussa järjestetty Reettorit kesätoissää -kampanja sujui mainiosti ja kohta taas jatkuu viestinnän normihommat. Muistetaan käyttää viestintäaikataulua.

Päätös: Esityksen mukaan.

17. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Reettoreille/VIMO:lle on tulossa 14 vaihtaria ja vaihtaritoiminnassa tehdään tiivistä yhteistyötä Vostokin kanssa. Vaihtareille on suunnitteilla VIMO-info, lounas, kampuskierros ja yhteinen hengailutapahtuma. Vaihtareille mainostetaan vuosijäsenyyttä. Vaihtarit voivat osallistua munkkikahveille ja mahdollisesti myös fuksibileisiin ja muihin fuksitapahtumiin, vaikkei heillä olisi jäsenyyttä. Myöhemmin syksyllä mahdollisesti Symposium-etkot vaihtareille ja reettoreille. KV-tuutorit kokoustavat keskiviikkona.

Päätös: Esityksen mukaan.

18. META

Seuraava kokous 1.9. klo 15

Hallituksen virkistäytyminen 1.9. hallituksen kokouksen jälkeen.

Syksyn ensimmäinen iltakoulu suunnitteilla, aiheina ainakin nakkien/häirintäyhdyshenkilöiden perehdytys, vuju/excu kierto ja mediakortti. Ajankohta lyödään lukkoon seuraavassa hallituksen kokouksessa.

Puheenjohtajiston Retokotipäivistyksiä suunniteltu 1. periodiin torstaisin klo 13-15.

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.28

Pöytäkirja hyväksytty
1.9.2025
Tampere

Lilja Paakkanen
Puheenjohtaja

Ronja Ruohoniemi
Sihteeri